
      Protokół nr XXXV/2021 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 22 czerwca 2021 r.  

w godz. 15:00 do 16:50 w Centrum Sportu i Rekreacji "Olender" w Wielkiej Nieszawce 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Alina Sobecka 

7. Marcin Sobiech 

8. Katarzyna Streich 

9. Jadwiga Szczygielska 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ireneusz Śmiechowski 

13. Arkadiusz Wyrzykowski 

Nieobecni: 

1. Aleksandra Rębacz 

2. Ewa Tarkowska 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad.     

2.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) uchylająca uchwały w sprawie podjęcia działań w celu realizacji inwestycji gminnych pn.: 

„Centrum Obsługi Mieszkańców w Wielkiej Nieszawce” oraz „Centrum Społeczno-

Kulturalne w Wielkiej Nieszawce” (druk nr 1),  

b) podjęcia działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. „Gminny Ośrodek Zdrowia w 

Wielkie Nieszawce” (druk nr 2),  

c) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 3),  

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 

(druk nr 4)  

Przerwa  

3.  Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji. 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

5.  Interpelacje i wolne wnioski. 

6.  Zakończenie sesji.  

  

 

http://www.bip.wielkanieszawka.lo.pl/bip_download.php?id=7506
http://www.bip.wielkanieszawka.lo.pl/bip_download.php?id=7507
http://www.bip.wielkanieszawka.lo.pl/bip_download.php?id=7508
http://www.bip.wielkanieszawka.lo.pl/bip_download.php?id=7509


Ad.1  

a) XXXV sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, 

pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 13, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie porządku 

obrad, po czym poddała go pod głosowanie.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o dodanie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową 

nieruchomości położonej w Małej Nieszawce przy ul. Bocianiej (druk nr 7). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Rafał Szulc 

NIEOBECNI:2 

Aleksandra Rębacz, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła porządek 

obrad.  

 

 

Ad. 2 

a) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja zasugerowała 

aby zdjąć ten punkt z porządku obrad. Druk nr 1 jest ściśle powiązany z drukiem nr 2,  

w związku z tym Komisja podjęła decyzję, żeby do momentu wypracowania i przedstawienia 

koncepcji budowy nowego ośrodka zdrowia, wycofać oba punkty z porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja przychyliła się do 

wniosku Wójta, który poinformował, że druk nr 1 i 2, zostanie zdjęty z porządku obrad. 

Zasugerowała aby Wójt podjął decyzję o ściągnięciu tych punktów z porządku obrad.  



Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że na podstawie wniosku Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji, wnosi o zdjęcie 

punktów 2a (druk nr 1) oraz 2b (druk nr 2) z porządku dzisiejszych obrad.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Wójta o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały uchylającego uchwały w sprawie podjęcia działań w celu realizacji 

inwestycji gminnych pn.: „Centrum Obsługi Mieszkańców w Wielkiej Nieszawce” oraz 

„Centrum Społeczno-Kulturalne w Wielkiej Nieszawce” (druk nr 1). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

Mieczysław Kociucki, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Aleksandra Rębacz, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zdjęcie 

punktu z porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Wójta o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie podjęcia działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. 

„Gminny Ośrodek Zdrowia w Wielkie Nieszawce” (druk nr 2). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

Mieczysław Kociucki, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Aleksandra Rębacz, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zdjęcie 

punktu z porządku obrad.  

 

 



b) Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3). 

Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja omawiała 

poszczególne punkty dotyczące wprowadzenia kwot po stronie dochodów oraz wydatków. 

Komisja wyraziła swoje zaniepokojenie systematycznym wprowadzeniem kwot w budowę 

ścieżki rowerowej, która jest konsekwencją podpisanego porozumienia z 2016 roku.  Komisja 

nie miała zastrzeżeń odnośnie w sprawie dofinansowania koloni w kwocie 119 tys. zł 

pochodzących z budżetu gminy. Komisja wyraziła aprobatę na wykonanie rozeznania w celu 

ewentualnego podjęcia decyzji o budowie żłobka na terenie gminy.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Aniela Grela - zapytała odnośnie wiaty na Brzozie, na wstępie mówiąc , że nie widzi 

powodów by ta wiata nie miała powstać. Wyraziła zdziwienie, że w projekcie budżetu 

obywatelskiego jest na to przeznaczona kwota 5 tys. zł, a jeszcze teraz ma zostać dołożone 

dwa razy tyle. To co jest wymienione w projekcie, czyli wiata, stolik, 6 sztuk ławek i stojak, 

nie zmieści się w kwocie 15 tys. zł. Wracając do projektu, który był złożony w ramach 

budżetu obywatelskiego, zapytała gdzie była komisja weryfikacyjna, skoro taki projekt został 

przyjęty. Radna stwierdziła, że powinno być to zdjęte z puli budżetu obywatelskiego, i zostać 

wprowadzone jako inwestycja. Zapytała jak to się odnosi do budowy wiaty, na którą czekają 

mieszkańcy osiedla Kąkol, którzy złożyli projekt na budowę w 2018 roku. Zaapelowała aby 

nie dzielić mieszkańców na dwie grupy. Kontynuując zapytała na jakiej działce miałby 

powstać żłobek. Czy jest takie zapotrzebowanie na budowę żłobka. W temacie organizacji 

kolonii, zapytała czy w zaplanowanej kwocie są przeznaczone środki na transport dzieci  

i wynagrodzenie opiekunów ?   

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że chciałby aby żłobek powstał w Wielkiej 

Nieszawce, za budynkiem Gminnego Centrum Kultury. W kwocie zaplanowanej na 

organizację wypoczynku, są zawarte środki na transport dzieci oraz wynagrodzenia 

opiekunów. Jaki przepis mówi o tym ,by nie dołożyć środków do kwoty, która jest już 

zaplanowana. Trzeba wziąć pod uwagę, że jest tam szlak bursztynowy, wszystko wskazuje, że 

w latach 2021-2027 w nowej perspektywie zostanie przygotowany szlak pieszo-rowerowy  

z Torunia do Ciechocinka. Trzeba pomóc mieszkańcom Brzozy, tym bardziej, że nie ma zbyt 

wiele infrastruktury na terenie Brzozy.  

Radna Aniela Grela - powiedziała, że w regulaminie budżetu obywatelskiego jest wyraźnie 

napisane, że jeżeli zadanie nie mieści się w kwocie powinno być odsunięte, bądź zwrócone do 

wnioskodawcy. Od tego jest komisja weryfikacyjna w Urzędzie Gminy, która te wnioski 

sprawdza, i nie zwróciła ona tego wniosku do poprawienia. Trzeba było budowę tej wiaty 

wstawić do zadania inwestycyjnego.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - projekt wiaty na Kąkolu przeszedł ocenę w LGD, obecnie 

jesteśmy na etapie uzupełnień przez Urząd Marszałkowski.  

Radna Katarzyna Streich - powiedziała, że w odczuciu radnej Wójt nie wykonuje uchwały 

regulaminu budżetu obywatelskiego. Zasugerowała aby budowę wiaty zrobić jako zadanie 

inwestycyjne, a zakres projektu był do 5 tys. zł. 



Skarbnik Gminy - powiedziała, że jest to wprowadzone jako zadanie inwestycyjne. Kwota 5 

tys. zł nie kwalifikuje się aby było to zadanie inwestycyjne, dlatego było to w paragrafie 

zakupów. Teraz to zostało wprowadzone jako zadanie inwestycyjne pod nazwą "Postawienie 

wiaty turystycznej wzdłuż szlaku bursztynowego wraz z wyposażeniem". Jako źródła 

finansowania, z budżetu obywatelskiego kwota 5 tys. zł, pozostałe 10 tys. zł ze środków 

własnych.    

Radna Katarzyna Streich - powiedziała, że projekt, który był zgłaszany do budżetu 

obywatelskiego miał pewien zakres realizacji, było w nim wymienione co ma być wykonane. 

To się nie mieści w tej kwocie. Radna wyraziła pretensje, że przesuwa się  pieniądze z 

budżetu obywatelskiego. Jej zdaniem powinien być albo zmieniony zakres, albo zupełnie 

wycofany wniosek. Powinno to być zrobione jako zadanie inwestycyjne. Powiedziała  

o kuriozalnej sytuacji związanej z brakiem w budżecie gminy pieniędzy przeznaczonych na 

wypoczynek letni dzieci i półkolonie. Odniosła się do zbyt późnego ogłoszenia wiadomości, 

że kolonie odbędą się 19 lipca.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że przetarg na wypoczynek letni zostanie 

rozstrzygnięty jutro. W dniu dzisiejszym zostały oficjalnie ogłoszone, że kolonie odbędą się 

w terminie od 16 do 29 lipca. 

Radna Jadwiga Szczygielska - odniosła się do słów odnośnie dzielenia mieszkańców.  

To dzielenie społeczeństwa odbywa się, a najbardziej cierpią na tym mieszkańcy Brzozy, 

którzy są najbardziej poszkodowani. Im także należy się coś należy.   

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 3).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Aleksandra Rębacz, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXXV/197/2021).  

 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4). 

Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja nie miała zastrzeżeń 

do tego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 



Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 (druk nr 4).   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Aleksandra Rębacz, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXXV/198/2021).  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

 

Ad 3 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 16 

czerwca w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 17 czerwca w celu opiniowania materiałów na 

sesję.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała trzykrotnie. W dniu 7 czerwca mając opiniować sprawozdania budżetowe  

i finansowe, jednak z powodu braku dostarczonych zarządzeń zamknęła posiedzenie.  

W dniu 14 czerwca Komisja spotkała się w celu omówienia sprawozdań finansowych  

i budżetowych, oraz sformułowania stanowiska w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Wielka Nieszawka za rok 2020.  

W dniu 21 czerwca  Komisja spotkała się w celu opiniowania materiałów na sesję.  

Członek Komisji Statutowo-Regulaminowej – poinformował, że Komisja między sesjami 

nie spotykała się.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ireneusz Śmiechowski - 

poinformował, że Komisja między sesjami nie spotykała się.  

 

 

 

http://www.bip.wielkanieszawka.lo.pl/bip_download.php?id=7509


Ad. 4 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XXXIV 

sesji Rady Gminy, która odbyła się w dn. 25 maja 2021 r. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca Rady Gminy -  podziękowała Pani Ewie Błaszkiewicz, dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Cierpicach za wspaniałą organizację uroczystości związanej z obchodami 

100-lecia istnienia Szkoły Podstawowej w Cierpicach. 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski - poprosił w imieniu mieszkańców o ponowne złożenie 

wniosku do PKP o założenie szlabanu na ul. Leśnej. Mieszkańcy pytają także o termin 

oddania ścieżki rowerowej, jaki jest postęp prac. Czy poza remontem chodnika między ul. 

Prostą a ul. Przemysłową, planuje się remonty innych chodników.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że jeżeli jest taka potrzeba złożymy wniosek  

o montaż szlabanu. Wstępny termin zakończenia budowy ścieżki rowerowej planowany jest 

na 15 października 2021 r. W czwartek zaczynają się remonty dróg na terenie gminy.  

Radna Aniela Grela - zapytała odnośnie przeglądu hydrantów, że powinien istnieć taki 

przegląd. 

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że taki przegląd hydrantów będzie zrobiony we 

współpracy ze strażą pożarną w najbliższym czasie.  

Radny Rafał Szulc - odniósł się do tematu transportu publicznego. Przekazał, że między 

godziną 17.50, a godz. 18:00 od dłuższego czasu jeżdżą dwa autobus, jeden za drugim.  

W obu przypadkach autobusy są prawie puste. Poprosił o interwencję w tej sprawie.  

Radna Katarzyna Streich - zapytała czy Urząd Gminy podpisał już umowę na 

dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Przekazała wniosek mieszkańca 

z ul. Rzemieślniczej, z prośbą aby postawić lustra drogowe w miejscu nowej organizacji na 

tym terenie.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że projekt na ul. Ogrodową otrzymał 

dofinansowanie, w przyszłym tygodniu otwierany będzie przetarg. Lustra drogowe zostały  

już zamówione.  

 

Ad.6 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie 

udziału w XXXII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

 

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 


